

发明专利证书

Certificate of Invention Patent

中华人民共和国国家知识产权局

STATE INTELLECTUAL PROPERTY OFFICE OF THE PEOPLE'S REPUBLIC OF CHINA



证书号第1055844号





发明专利证书

发明名称:信号提前放大在模拟波形或信号检测、获取和处理的应用方法和装置

发 明 人:克里斯·海梅尔

专 利 号: ZL 2008 8 0015288.2

专利申请日: 2008年03月09日

专 利 权 人:克里斯·海梅尔

授权公告日: 2012年10月03日

本发明经过本局依照中华人民共和国专利法进行审查,决定授予专利权,颁发本证书 并在专利登记簿上予以登记。专利权自授权公告之日起生效。

本专利的专利权期限为二十年,自申请日起算。专利权人应当依照专利法及其实施细则规定缴纳年费。本专利的年费应当在每年03月09日前缴纳。未按照规定缴纳年费的,专利权自应当缴纳年费期满之日起终止。

专利证书记载专利权登记时的法律状况。专利权的转移、质押、无效、终止、恢复和专利权人的姓名或名称、国籍、地址变更等事项记载在专利登记簿上。

局长一刀力事



Patent Certificate Serial Number: 1055844

Letters Patent

Patent for Invention

Title of Invention: UTILITY AND METHOD FOR THE APPLICATION OF SIGNAL ADVANCE AMPLIFICATION TO ANALOG WAVEFORM OR SIGNAL DETECTION, ACQUISITION AND PROCESSING

Inventor(s): Chris HYMEL

Patent No.: ZL 200880015288.2 Date of Filing: March 09, 2008

Patentee: HYMEL, Chris

After the examination pursuant to the Patent Law of the People's Republic of China, the Patent Office hereby grants a patent right to the present invention, issues this Letters Patent and effects registration on the Patent Register. The patent right shall take effect as of the patent announcement date.

The duration of the patent right for the present patent shall be twenty years from the date of filing. The patentee shall pay an annual fee pursuant to the provisions of the Patent Law of China and the Implementing Regulations thereof. The annual fee of the present patent shall be paid within one month before March 09 every year. In the event the annual fee is not paid by the patentee as required under the aforementioned provisions, the patent right shall lapse upon the expiration of the time limit within which the annual fee should have been paid.

The Letters Patent records the legal status existing at the time the patent right is granted. All changes in legal status, such as transfer, pledge, invalidation, termination, restoration of the patent right and change in the name, nationality and address of the patentee are duly recorded in the Patent Register.

Tian Lipu Director General State Intellectual Property Office of China